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بیانیه دفتر حجت الاسلام شهرستانی 
درباره سخنان منتسب به وی

در پی انتســاب برخی مطالب، دفتر حجت الاســام و 
المسلمین سیدجواد شهرستانی در تماس خبرگزاری 
شفقنا اعام کرد، همگان می دانند سیاق ایشان مداخله 
در امور سیاسی نیست و در حوادث مهم دیگری که طی 
ســنوات مختلف روی داده است همواره بدون هرگونه 
ســوگیری سیاســی و حزبی، جانب اعتدال و اخاق و 
حقــوق مردم و حریم دین و مذهب را داشــته و همه 
طیف ها را دعوت به گفت وگو کرده اند. این سیره ی چهل 
ساله ایشان است و مربوط به امروز و دیروز نیست.این 
مقام مسئول در ادامه گفت وگو با شفقنا، تاکید کرد: در 
نقل قول اخیر نیز مطالب متنوعی مطرح گردید. ایشان 
در بخشی از سخنان شــان صرفا کسانی را مورد نقد و 
پرســش قرار دادند که تر و خشک را با هم سوزانده و 
در کوچــه و خیابان به عمامه روحانیان بی گناه و چادر 
مادران مومنه این ســرزمین حمله کرده و صحنه های 
غم انگیزی آفریدند. کما این که به هر خشونتی در حق 
مردم نیز، نقد و اعتراض داشــته و دارند. اما ســخنان 
ایشان در فضای رســانه ای  غیردقیق و دگرگونه جلوه 
داده شــد و در کمال تاســف مخاطب به سمتی سوق 
پیدا کرد که محتوای کلی اظهارات ایشان که دعوت به 
اخاق، رعایت حقوق و تفکیک بین اعتراض و خشونت 
نســبت به بی گناهان از هر قشری بود، اشتباه برداشت 
شد و عده ای با اهداف خاص که بر همگان  معلوم است، 
بر آن دمیدند. کیســت که مخالف حق مردم در بیان 
دیدگاه هایشان باشد؟ ما شریک دردهای مردم هستیم 
و دعــای ما و امید ما همواره خیر و صاح و دوام ملت، 
کشور، مرجعیت و مکتب بوده و خواهد بود.از رسانه ها و 
تریبون های جمعی نیز انتظار می رود که دقت و حقیقت 
را در انعکاس مطالب با توجه به سیره و ادبیات شناخته 
شده از افراد، مد نظر قرار دهند و مراقبت کنند که برای 
تیترســازی یا بهره گیری سیاسی کوتاه مدت، از دایره 

انصاف و مروت خارج نشوند.

سازمان اطلاعات سپاه:
تماس های مشکوک منافقین را 

اطلاع دهید
ســازمان اطاعات سپاه از مردم خواست در صورتی که 
در فضای مجازی یا در تماس های مشکوک از آنها برای 
حضور در اغتشاشات و تخریب اموال عمومی  و تهیه فیلم 
و عکس از اماکن نظامی  و مذهبی دعوت شــد، موضوع 
را به شــماره ۱۱۴ اطاع دهند.به گزارش ایلنا، سازمان 
اطاعات سپاه پاسداران انقاب اسامی  طی اطاعیه ای 
از مردم کشــورمان خواســت در صورتی که در فضای 
مجازی یا در تماس های مشــکوک از آنها برای حضور 
در اغتشاشــات و تخریب اموال عمومی  و تهیه فیلم و 
عکــس از اماکن نظامی  و مذهبی دعوت شــد، ضمن 
مســدود کردن آن تماس، موضوع را به شــماره تماس 
ستاد خبری سازمان اطاعات سپاه )۱۱۴( اطاع رسانی 
کنند. ســازمان اطاعات سپاه همچنین اعام کرد این 
تماس ها و دعوت ها از سوی سازمان تروریستی منافقین 

صورت می  گیرد.

معاون دادستان کل کشور:
 با اغتشاشات سازمان یافته

 برخورد می  شود
غامعباس ترکی، معاون دادستان کل کشور گفت: نحوه 
مواجهه دستگاه قضایی با متهمان، رویکرد افتراقی است 
و با کسانی که به صورت سازمان یافته و مغرضانه وارد 
میدان اغتشاشات شدند، برخورد بازدارنده ای می  شود 
امــا رویکرد با افراد فریب خورده اصاحی، آموزشــی و 
اقناعی اســت.معاون دادســتان کل کشور گفت: نحوه 
مواجهه دستگاه قضایی با متهمان، رویکرد افتراقی است 
و با کســانی که به صورت سازمان یافته و مغرضانه وارد 
میدان اغتشاشات شدند، برخورد بازدارنده ای می  شود اما 
رویکرد با افراد فریب خورده اصاحی، آموزشی و اقناعی 
است.غامعباس ترکی، معاون حقوق عامه و پیشگیری 
از وقوع جرم دادستانی کل کشور در گفت وگو با فارس، 
با بیــان آنکه حفظ امنیت و آرامــش مردم خط قرمز 
دســتگاه قضایی است، در خصوص حوادث اخیر اظهار 
کرد: اگر افرادی در گذشته، به صورت ناآگاهانه و متاثر 
از فضای رســانه ای در ناآرامی  ها حضور داشتند، اکنون 
دیگر به واسطه اتفاقات رخ داده و روشن شدن حقایق، 
حجت بر همگان تمام است و جوانان عزیز مراقبت کنند 
تحت تأثیر افراد ناآگاه، مغرض و دشمنان قرار نگیرند.

وی با بیان آنکه ناآرامی  های رخ داده فرصتی برای افراد 
سودجو، ســارق و خرابکار است، گفت: تامین امنیت و 
آرامش جامعه که جزو وظایف دســتگاه های مسئول 
است، با همکاری مردم بهتر و مناسب تر تأمین می  شود.

معاون حقوق عامه و پیشگیری از وقوع جرم دادستانی 
کل کشــور ضمن بیان آنکه دستگاه قضایی با آن هایی 
که امنیت مردم را برهم می  زنند، هیچگونه مســامحه 
و اغمــاض نخواهد کرد، تصریح کــرد: حفظ امنیت و 
آرامش جامعه، از مصادیق عمده حقوق عامه اســت و 
دستگاه قضایی، مراجع امنیتی و پلیس با اشراف کامل 
در حال انجام وظیفه خود در این زمینه هستند.ترکی 
با بیان آنکه عده ای، قبل از روشــن شدن حقیقت در 
رابطــه با اتفاقی که نیازمند رســیدگی قضایی بود، به 
پیــش داوری و قضــاوت زودهنــگام پرداختند، اظهار 
کرد: بعد از گفت وگو با بســیاری از جوانانی که از ســر 
احساسات یا غفلت به جریان ناآرامی  ها ورود پیدا کرده 
بودند، حقیقت برای آنان مشخص شد.وی تاکید کرد: 
شــنیدن حرف های مردم و منتقدان ضمن پی گیری 
حقوق عمومی ، مسئله ای است که ریاست محترم قوه 
قضاییه بر آن تاکید داشــتند و نحوه مواجهه دستگاه 
قضایی با متهمان، رویکرد افتراقی است و با کسانی که 
به صورت سازمان یافته و مغرضانه وارد میدان اغتشاشات 
شــدند، برخورد بازدارنده ای می  شود اما رویکرد با افراد 

فریب خورده اصاحی، آموزشی و اقناعی است.

خبر
جانشین فرمانده کل سپاه پاسداران:

در حوزه نظامی  در اوج هستیم
ســردار علی فدوی، جانشین فرمانده ســپاه در یادواره 
۵۵۰ شهید شهرستان صومعه سرا که با حضور استاندار و 
اقشار مختلف مردم برگزار شد با اشاره به اینکه در جنگ 
تحمیلی با همه دشمنی ها سربلند بیرون آمده ایم، افزود: 
در حوزه قدرت نظامی  در اوج قرار داریم و موشــک هایی 
که هیچ سیستمی  قادر به مقابله با آن ها نیست ساخته ایم 
و این فقط کمی  از قدرت و توانمندی ما است و ما زمانی 
از قدرت های خود ســخن می  گوییم که دشــمن اثرات 
به کارگیری آن را لمس کند.جانشین فرماندهی کل سپاه 
پاسداران خاطرنشان کرد: دشمنان با فضای مجازی آلوده 
قصــد دارند به اهداف خود برســند، اما بصیرت مردم ما 
همیشه به موقع خود را نشــان داده است. به دنیا ثابت 
می  کنیم در دل و زبان و عمل در جبهه حق قرار داریم و 
با پشتیبانی از ولایت راه شهدا را ادامه می  دهیم تا خیال 
خام دشمنان باطل گردد.وی با اشاره به اینکه دشمنان از 
کوچک ترین ضعف ها برای ضربه زدن به انقاب استفاده 
می  کنند، یادآور شد: دشمن با استفاده از فضای مجازی 
در دوران کرونا کوشــید تا بر اذهان و تفکرات جوانان و 
نوجوانــان ما اثر گذارد و با خیال خــام خود در اول مهر 
ماه اهداف شوم خود را پیگیری کرد، اما این تحفه غرب 
و طراحی از پیش تعیین شــده دشمنان به برکت خون 
شهدا با پیروزی پشت سر گذاشته می  شود و ناکام می  ماند.

سردار فدوی به روبرو شدن دولت های اروپایی با مشکل 
بزرگ ســوخت بعد از ۵۰۰ سال چپاول دنیا اشاره کرد و 
گفت: امروز آن ها به مردم خود توصیه می  کنند که هیزم 
و پهن دام را برای زمستان جمع کنند حال آنکه ملت و 
کشور ما از زمان تسخیر لانه جاسوسی آمریکا ما تحریم 
شــده اند و هر روز هم تحریم ها شدیدتر اعمال شده، اما 
مردم ما چنین وضعیتی را ندارند.جانشــین فرمانده کل 
سپاه پاسداران با اشاره به دستاورد های گسترده جوانان 
ایرانــی در حوزه های نظامی ، هســته ای و نانو بیان کرد: 
دشمن زمانی که پیروزی های دهه شصتی های ما را دید 
درصدد برآمده و قصد دارد مانع تحول های بزرگ شــود، 
زیرا به خوبی می  داند انقاب قدرتمند خواهد شــد.وی 
خاطرنشان کرد: جوانان ما در خانه خود یا هزاران کیلومتر 
دورتر از کشــور در حال مبارزه و جنگیدن با دشــمنان 
هستند و طبیعی است که دشمن از ترس شکل گرفتن 
جوان انقابی، جنگ را به کف خیابان ها بکشــاند تا یک 
بسیجی به شهادت برسد.سردار فدوی افزود: رزمندگان 
و شهدا با عمل به شروط خداوند و با صبر و استقامت به 
پیروزی دست یافتند پس ملت قهرمان ایران و دولت با 
هم می  توانیم آنچه که خدا وعده پیروزی آن را داده برسیم 
البته به شرطی که همچون همی شه در شرایط سخت و 
برای حل مسایل اقتصادی مانند شهدا از همه چیز خود 
ایثار نموده و در برابر دشمنان یکپارچه و استوار بایستیم.

واعظ آشتیانی:
در شرایط عصبی، نمی  شود رفراندوم 

برگزار کرد
امیررضــا واعظ آتشــیانی فعال سیاســی اصول گرا در 
گفت وگو با ایلنا، در پاســخ به این ســوال که با توجه به 
آنکــه مردم مطالباتی درباره موضوعــات مختلف دارند، 
تحلیل شما از اعتراضات امروز مردم چیست، گفت: این 
اعتراضات خلط موضوع شده و به اغتشاش تغییر یافت. 
در این اغتشاش، آمریکایی ها، اسرائیلی ها و اروپایی ها همه 
حیثیت و اعتبارشــان را به میدان آوردند. در حقیقت به 
دنبال کودتای رســانه ای در دنیا بودند اما چیزی از این 
حرکت بیرون نیامد.وی افزود: مطالبه مردم بحث به حقی 
بوده و ســرجای خود محفوظ اســت. طبیعتا در تمام 
جوامع مطالبات وجود دارد و در هیچ جامعه ای نیســت 
که مطالباتی وجود نداشــته باشد. همه جوامع با ادبیات 
خاص خودشان مطالبات را پی گیری می  کنند و اگر وضع 
موجود را صرفا مطالبه گری بدانیم بی انصافی است چرا که 
بیشتر به اغتشاش شباهت دارد تا مطالبه گری. لذا بحث 
اغتشاشــات جدا و مطالبه گری بحث دیگری دارد. ترور، 
کشتار، تخریب، کشته سازی مطالبه گری نیست. معلوم 
اســت که دشمنان نظام یک سناریویی را تحت پوشش 
مطالبه آوردند سپس تبدیل به اغتشاش کردند و همین 
موضوع باعث می  شود تا مطالبات مردم مغفول واقع شود.

واعظ آشــتیانی در پاسخ به این سوال که چقدر ضرورت 
دارد در مسائل مهمی  مانند برجام و گشت ارشاد به نظر 
مردم احترام گذاشت و به شــکل همه پرسی یا راه های 
دیگری نظر آنان را جویا شــد، گفت: در حالتی که مردم 
عصبانی هستند، نمی  شــود رفراندوم گذاشت. برخی از 
بحث رفراندوم سوءاســتفاده می  کنند و بخشی از جامعه 
هم عصبی هســتند و نمی  شــود رفراندوم گذاشت. چرا 
برای هر موضوعی رفراندوم بگذاریم؟ مجلس، دولت و قوه 
قضائیه چه کاره هستند. اینکه بخواهیم برای هر موضوعی 
رفراندوم بگذاریم، منطق ندارد، بلکه باید در فضای مبتنی 
بر آرامش نســبی بحث کنیم آن موقع بحث منطقی و 
منصفانه پیش خواهد رفت.وی تصریــح کرد: رفراندوم 
در شــرایط عصبانیت مردم مانند دونده ای است که ۲۰ 
کیلومتر از راهی که رفته باقی مانده، خسته شده اما حالا 
بخواهید یکباره از او مصاحبه بگیرید. این دونده اصا توان 
صحبت کردن ندارد و تمام فکرش به راه باقی مانده است. 
لذا برخی از روی بی بصیرتی به سمت موضوعاتی می  روند 
و انگشت روی مسائلی می  گذارند که می  تواند تشنج آفرین 
باشد.واعظ آشتیانی گفت: کشور دارای کمبودهایی است 
که باید برطرف شود. گماردن افراد توانمند و متخصص 
نیاز امروز کشور است اگر افراد در جایگاه خودشان نباشند، 
اولین کاری که دشمن می  کند، این است که روی همین 
موضوعات انگشت بگذارد و از کاه کوه بسازد. واقعیت این 
است که اتفاقات مهم و اقدامات موثر را فراموش نکنیم. 
امروز دنیا می  خواهد اقتــدار ما در منطقه را از بین ببرد 
و امنیت ما را تخریب کند. دشمنان ما، همین که حس 
کردند سرمایه گذاران خارجی می  خواهند وارد کشور شوند 
این سناریو را ریختند و اغتشاشات را فراهم کردند تا به 
اقتصاد ما صدمه وارد کنند. آن ها به دنبال این هستند که 

آرامش اقتصادی نداشته باشیم.

خبر

همدلی| تقریبا تمام شبکه های اجتماعی در 
ایران فیلتر شده اند. برخی از سیاست مداران 
همراه با مردم نسبت به این موضوع معترض 
هســتند، اما همچنان عده بسیاری موافق 
و مدافــع این تصمیم اصــرار دارند که این 
وضــع باید ادامه پیدا کند. اما در عین حال 
زمزمه هایی از رفع فیلترینگ شــکل گرفته 
اســت. حتی در مجلس شورای اسامی  که 
با جدیت پی گیر طــرح جنجالی صیانت از 
فضای مجازی بودند هــم صداهایی مبنی 
بر رفع فیلترینگ اینســتاگرام و واتس آپ 
به گوش می  رســد. حتی حالا از مشهد هم 
برخی با این زمزمه ها همراه شــده اند. امام 
جمعه مشــهد که همواره بر مسدود کردن 
فضای مجازی تأکیــد کرده بود حالا کمی  

ادبیات خود را نرم تر کرده است.
به گزارش ایلنا، احمد نــادری عضو هیات 
رئیسه مجلس شــورای اسامی  در نشست 
پرسش و پاســخ دانشــجویی که در تالار 
فردوسی دانشــکده ادبیات و علوم انسانی 
دانشــگاه تهــران برگزار شــد درخصوص 
فیلترینــگ فضای مجازی، گفــت: »ما در 
مجلس شــورای اســامی  به ریاست آقای 
قالیباف رئیس مجلس پیگیر هســتیم که 

فیلترینگ برداشته شود.«
وی ادامه داد: »آقای قالیباف به نمایندگی 
از مجلــس پیگیر رفع فیلتر اینســتاگرام و 
واتس آپ اســت و بحث هــای جدی مطرح 

شده که باید فیلترینگ برداشته شود.«
نادری خاطرنشــان کرد: »ما هم معتقدیم 
بخشی از کسب وکارها در اینستاگرام است 
اما بحث مــا چیز دیگری اســت مبنی بر 
این که فیلتر به این شــکل جواب نمی  دهد 
و باید سیاســت جدیدی اتخاذ کرد.« این 
در حالی اســت که طی هفته های اخیر که 
این دو شــبکه اجتماعی یعنی واتس آپ و 
اینستاگرام فیلتر شده بودند، مجلس نسبت 
به ایــن فیلترینــگ موضع گیری رســمی  
نداشت و تنها برخی از نمایندگان به صورت 
فردی نســبت بــه عواقب ایــن فیلترینگ 
اعتراض کرده بودند. ضمن این که مســئله 
تنها بــه فیلترینگ هم محدود نبودف بلکه 
سرعت دسترسی به اینترنت هم دچار افت 

شدیدی شده بود. با این حال چندی پیش 
برخی از نمایندگان مجلس اعام کردند که 
می  خواهند جلســات کمیسیون مشترکت 
صیانت را از ســر بگیرند. اما حالا یک عضو 
کمیســیون صیانت موضع دیگری را اعام 

کرده است.  
علــی اصغر عنابســتانی، عضو کمیســیون 
مشــترک صیانــت در مجلــس با اشــاره 
برگزاری  ازســرگیری  پیرامون  زمزمه هایی 
جلسات کمیسیون مشــترک بررسی طرح 
صیانــت در مجلس، بیان کرد: »آنچه که در 
مجلس پیرامون طرح نظام بخشی به فضای 
مجــازی رخ داد ایــن بوده که کمیســیون 
مشترک کلیات این طرح را به تصویب رساند 
اما هیات رئیسه مجلس این فرایند تصویب 
را خاف قانون تلقــی کرد. اکنون دو بحث 
وجود دارد. آیا اکنون کمیســیون مشترک 

می  تواند مجددا شروع به کار کند؟«
به گزارش ایسنا، عنابستانی در گفت وگویی 
اظهار کرد: »بر اســاس آئین نامه از آنجا که 
سه ماه کمیسیون فرصت در اختیار داشته 
اســت تا کلیات این طــرح را تصویب کند 
و از این بازه زمانی گذشــته اســت، دیگر 
کمیسیون نمی  تواند کار خود را آغاز کند. 
اگر قرار باشــد این کمیسیون مجددا شروع 
بــه کار کند باید مجــددا از صحن مجلس 
مجوز گرفته شــود و طرحی جدید در قالب 

اصل ۸۵ به این کمیسیون سپرده شود.«
وی افزود: »اما یک بحث دیگر این است که 
علت عدم تصویب کلیات این طرح در ظرف 
سه ماه این بوده که مرکز پژوهش ها در ارائه 
گزارش تاخیر داشته است. فلذا کمیسیون 
مجوز دارد که مجددا تشکیل شود. اما فعا 
کمیسیون مشترک تعطیل است و اگر قرار 
باشد اتفاق جدیدی در حوزه نظام بخشی به 
فضــای مجازی رخ دهد حتما باید در قالب 
طرح جدیدی دنبال شود که صحن مجلس 

نیز در خصوص آن باید نظر دهد.« 
به نظر می  رســد که اختافاتی درباره نوع 
برخورد با شــبکه های اجتماعی در سطوح 
مختلف تصمیم گیری وجود دارد. چرا که در 
عین حال بســیاری رسما با شدت مخالفت 
می  کنند و از طرف دیگر بســیاری عواقب 
فیلترینگ شــبکه های اجتماعی را گوش زد 
می  کننــد و تأکید دارند کــه ادامه یافتن 
فیلترینگ به ضرر مردم تمام می  شــود. با 
این حال حتی موافقان اصلی فیلترینگ هم 

گویا کمی  تغییر موضع داده اند. 
محمد مهاجری، فعال رســانه ای اصول گرا 
در یادداشتی در کانال تلگرامی  اش نوشت: 
»جناب آقای علم الهدی به رغم مخالفت های 
مکرر قبلی شان با فضای مجازی، دیروز در 
موضعی متفاوت گفته است فضای مجازی را 
نباید فیلتر کرد، بلکه باید با تولید محتوای 

دینی، دشــمن را در این شبکه ها مستأصل 
کرد. این ســخنان جناب علم الهدی انصافاً 
تحسین برانگیز، منطقی، خردورزانه و دارای 
دلیل محکم است. واگذاردن فضای مجازی 
به دشمن، از طریق طرح صیانت یا هر اسم 
دیگر اشــتباه بزرگی اســت که چهره های 
سیاســی، فرهنگی و اجتماعی در تئوری، و 
وزارت قطــع ارتباطات در عمل مرتکب آن 
شدند. امروز حتی این استدلال که چون در 
اینســتاگرام، آموزش خراب کاری می  دهند 
بهانه ای بــرای فیلترینگ نیســت؛ زیرا بر 
اســاس آمار ارائه شــده حدود ۹۰ درصد از 
کســانی که با تلفن همراه به اینترنت وصل 
می  شوند از فیلترشکن اســتفاده می  کنند. 
بنابراین آنهایی که فضای مجازی را وسیله 
اهداف ضدِمردمی  و ضدِامنیتی می   خواهند، 
راه دور زدن فیلترینــگ را بلدنــد و به هر 
طریق ممکن به آن دســت پیدا می  کنند. 
پــس مبارزه بــا این جماعــت، فیلترینگ 
نیســت. راه های دیگری دارد که مسئولان 
امنیتــی بهتــر می  داننــد. فیلترینگ هیچ 
منفعتی بــرای هیچکس ندارد و همان گونه 
که آقای علم الهدی گفته است عماً دست 
خودی ها را هــم برای مبــارزه فرهنگی و 
سیاسی با دشمن می  بندد. دست برداشتن 
از لجبازی و برگشتن از راه اشتباه، شیرین 
است. امتحان کنید. به امتحانش می  ارزد.«

تغییرموضع؛ از علم الهدی تا برخی نمایندگان مجلس 

شکاف در جبهه ی مدافعان فیلترینگ

همدلی|  انتشــار بیانیه نمایندگان خطــاب به رئیس قوه 
قضاییه دربــاره برخورد با معترضان، واکنش های زیادی در 
شــبکه های اجتماعی و افکار عمومی  در پی داشت. بعد از 
این اعتراضات مجلس روزجمعه رسما اعام کرد که آن چه 
که تحت عنوان بیانیه منتشــر شــده جعلی بوده است. اما 
حالا توضیح نمایندگان و اعام نظر آنان موضوع را به شکل 

دیگری نشان می  دهد. 
احمد علیرضا بیگی، عضو کمیســیون امور داخلی کشــور و 
شــوراها درخصوص بیانیه مجلس خطاب بــه قوه قضاییه 
در خصوص اعتراضات اخیر کشــور، ضمن اعام اینکه جزو 
امضاکنندگان بیانیه ۲۲۷ نماینده مجلس نیست، بیان کرد: 
»برای من این بیانیه را آوردند تا امضا کنم اما قضاوت هایی 
که در آن صورت گرفته بود را قبول نداشتم و امضا نکردم.«

به گزارش انتخاب، علیرضابیگی گفت: »اینکه کسانی که به 
عنوان اعتراض مطالبات خودشــان را مطرح می  کنند را به 
اسرائیل و ســناریوی امریکا نسبت دهیم و دشمنان کشور 
را آن قدر قوی نشــان دهیم که چنین قابلیتی داشته باشند 
که چنین جریانی در کشــور ایجاد کننــد را نمی  پذیرفتم. 
ضمن اینکه معتقدم اگر کســی مرتکب خافی شده باشد، 
دســتگاه قضا باید خودش رسیدگی کند و ما نباید در این 

امر دخالت کنیم.«
وی افــزود: »موضوع مخالفــت یا عدم مخالفــت با اعدام 

معترضان نیســت؛ دادن چنین نقشی که امریکا و اسرائیل 
چنین قدرتی در کشور ما داشته باشند اساسا اشتباه است.«

در این باره نیز مســعود پزشکیان، نماینده تبریز در مجلس 
اظهار نظر کرده است. او گفت: »درخصوص بیانیه منتسب 
به نمایندگان در مورد درخواســت اعدام برای اغتشاشگران 

باید گفت که این بیانیه را نه دیده ام و نه امضا کرده ام.«
بــه گزارش انصــاف نیوز، وی افزود: »بــاور دارم که برخی 
اظهارات و اقدامات نســنجیده، به جــای آرام کردن فضا، 

منجر به تشدید تنش ها می  شود.«
پزشکیان گفت: »وحدت، انسجام داخلی و سعه صدر را نیاز 

امروز مملکت می  دانم و معتقدم تصمیمات منطقی، عقانی 
و توام با فهم و درک خواســت مــردم، راه کار برون رفت از 

مشکات است.«
دیروز مجلس در اطاعیه خود درباره این نامه نوشته بود: » 
در اثبات جعلی بودن این نامه چند مصداق دروغ پردازی و 
جعلی بودن وجود دارد که تفاوت آن را با نامه های رســمی  
مجلس شورای اسامی  مشخص می  کند. نخست آنکه تاریخ 
نامه قبل از قرائت بیانیه در صحن مجلس شــورای اسامی  
اســت و اساســاً متن نامه جعلی با متن بیانیه قرائت شده 
در مجلــس فرق دارد. دومین مصداقی که نشــان از جعلی 
بودن نامه دارد اسامی  آقایان امیرحسین قاضی زاده هاشمی  
و علیرضا زاکانی که به  عنــوان ۲ نفر از نمایندگان مجلس 
شورای اســامی  به عنوان امضا کننده نامه درج شده است 
در صورتــی که در حال حاضر ایــن ۲ نفر، جزو نمایندگان 
مجلس نیســتند و مسئولیت معاون رئیس جمهور و رئیس 
بنیاد شــهید و امور ایثارگران و شــهردار تهران را بر عهده 
دارنــد. از دیگر نشــانه های جعلــی بودن ایــن نامه امضا 
کنندگان پایانی آن هســتند، در انتهای نامه که به امضای 
اعضای هیئت رئیســه مجلس رسیده اســت غیر از آقایان 
»عبدالرضا مصری« و »احمد امیرآبادی فراهانی« هیچکدام 
از امضا کنندگان جزو اعضای فعلی هیئت رئیســه مجلس 

نیستند.«

اعتراض به بیانیه نویسی مجلس

رئیس دانشــگاه عامه طباطبائی در نشســت هم اندیشی و 
گفت وگــو با اعضای هیئت علمی  دانشــکده علوم اجتماعی 
گفت: »افراد شــاخص این اعتراض ها که پیشــتر هم تذکر 
گرفتــه بودند برای توضیــح به کمی تــه انضباطی احضار 
شــده اند. بر اساس مقررات مصوب ســال ۱۳۷۴، به رئیس 
دانشگاه اجازه داده شده که اگر بخواهد می  تواند دانشجویی 
که به کمیته انضباطی احضار شــده اســت را از حضور در 

دانشگاه محروم کند.«
 رئیس دانشــگاه عامه طباطبائی در نشست هم اندیشی و 
گفت وگــو با اعضای هیئت علمی  دانشــکده علوم اجتماعی 
افزود:»افراد شــاخص این اعتراض ها که پیشــتر هم تذکر 
گرفته بودنــد برای توضیح بــه کمیتــه انضباطی احضار 
شــده اند. بر اساس مقررات مصوب ســال ۱۳۷۴، به رئیس 
دانشگاه اجازه داده شده که اگر بخواهد می  تواند دانشجویی 
که به کمیته انضباطی احضار شــده اســت را از حضور در 

دانشگاه محروم کند.«
به گزارش روابط عمومی  دانشــگاه عامه طباطبائی،عبدالله 
معتمدی در ابتدای این نشســت با اشاره به مسائل جاری 
کشــور و دانشــگاه افزود: »بیش از پنجاه روز است که در 
کشــور درگیر یک بحران هســتیم. پیچیدگــی موضوع و 
چندوجهی بودن این بحران که جنبه های مختلف فرهنگی، 
اجتماعی، سیاســی و امنیتی را دربر می  گیرد، موجب شده 
است که دانشگاه رویکردهای متفاوتی را در قبال این بحران 

پیش بگیرد.«
معتمدی درباره وضعیت معترضــان گفت: »این معترضان 
بیشــتر از ورودی  های مقطع کارشناسی سال های ۱۳۹۹ 
تا ۱۴۰۱ هســتند که تولدشــان در فضای مجــازی بوده 
است. عاشق اینترنت هســتند و حتی در این فضا دانشجو 
شــده اند. با توجه به اینکه دانشگاه هم محل آموزش است 
و هم محل تربیت، باید این هیجانات را به ســمت عقانیت 
و مســئولیت  پذیری هدایت کنیم. بیشترین نگرانی در این 
روزها این اســت که پیش رفتن فرآیند اعتراضات به همین 
شکل، هشدار دهنده است و اگر فضای دانشگاه ناامن شود، 

هیچکس مسئولیت آن را قبول نمی   کند.«
وی بــا تاکید بر اینکه دانشــجویان باید در قبال رفتار خود 
مسئولیت پذیر باشند، افزود:»ما باید شرایطی را فراهم کنیم 
که دانشجو از فضای احساسی و هیجانی به سمت عقانیت 
حرکت کند و پشــتوانه  مســتند برای حرف  ها و اعتراضات 
خود داشته باشــد. به هر حال دانشجو باید جامعه پذیری و 
آداب گفت وگو را یاد بگیرد، انتقادپذیری و تحمل مخالف را 
تمرین کند و باید بیاموزند به جای نگاه به حرف های خارج 

از دانشگاه از درون دانشگاه سخن  بگوید.«
وی با شنیدن توصیه  ها و پیشنهادهای اعضای هئیت علمی  
دانشــکده علوم اجتماعی که بیشتر تاکید بر شنیده شدن 
دانشــجو و نســل جدید داشــتند، ادامه داد: »به هر حال 
انتقادهایی مطرح اســت اما چگونگی مواجهه با این نواقص 

هم مهم اســت. ما در دانشگاه به عنوان معلم و مسئول باید 
توجه داشــته باشیم که این نســل باید آینده کشور را در 
دســت  بگیرند تا هم جمهوری و هم اســامی  بودن ایران 
را ادامه دهنــد. بدترین اتفاقی که برای یک جوان می   تواند 
رخ دهد این اســت که از آینده  کشــور خود ناامید شود و 
همــه چیز را ســیاه مطلق در نظر بگیرد. مــا باید افزایش 
امید و نقش  آفرینی دانشــجو در آینــده را به عنوان محور 

گفت وگوهای خود با آنها قرار دهیم.«
معتمــدی با توجه بــه موقعیت ویــژه  ایــران در منطقه 
گفت:»غفلت از دشــمن و توطئه  او برای جمهوری اسامی  
در این روزها منطقی نیست و نباید مشکات را فقط درونی 
دید. به هر حال منطقه در موقعیت حساســی است و نقش 
 آفرینی جمهوری اســامی  به هیچ وجه خوشــایند جهان 
نیست. این شــرایط یک روزه اتفاق نیفتاده پس اصاح آن 
نیز یک روزه انجام نمی  شــود. همه باید با عمل به وظایف 

خود، پای کار باشیم تا بتوانیم در راه اصاح گام برداریم.
 ایجاد فضای گفت و گو، حرکت به سمت عقانیت اجتماعی 
در مدیریت بحران، اقناع پذیری در سطوح مختلف، تغییرات 
اصاحی بــا برنامه ریزی دقیق، پرهیــز از اقدامات تحریک 
آمیز، به رسمیت شناختن بیان اعتراضات و تاکید بر شنیده 
شــدن صدای این نســل، برخی از پیشــنهادهایی بود که 
اعضای هیئت علمی  و اســتادان دانشــکده علوم اجتماعی 

دانشگاه عامه طباطبائی در این نشست مطرح کردند.

رئیس دانشگاه خبر داد:

احضار دانشجویانِ »علامه« به کمیته انضباطی 
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